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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Lázár János, építési és beruházási miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Milyen ipari létesítményt készülnek megvalósítani 
Győr mellett?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

A Kormány 16/2022. (I.20.) Korm. rendelete értelmében bővítésre került Győr Megyei Jogú Város 
ipari övezete. A jogszabály értelmében 350 hektárnyi, az átlagnál jobb aranykorona értékű 
termőföldet kell a városnak átsorolnia annak érdekében, hogy egy meg nem nevezett ipari 
beruházás számára a kellő méretű terület rendelkezésre álljon. A besorolás szerint „jelentős 
mértékben zavaró hatású ipari területről” lesz szó a jövőben. Már a név sem túl bizalomgerjesztő, és
érthető okoknál fogva így van ezzel Győr és környékének lakossága is. A kijelölt területen ugyanis 
olyan ipari létesítmény valósulhat meg, ami néhány száz méterre lenne a hétvégi házaktól, 
lakóépületektől, de a legközelebbi óvoda és iskola is kb. 1500 méteren belül helyezkedik el.

Hiába tartottak lakossági fórumot a nyáron egy szokatlan időpontban - péntek délelőtt - és azon 
hiába jelent meg mégis 200 aggódó lakos, a jogosan felmerült kérdésekre a megjelent előadók közül
senki nem tudott érdemi választ adni, már pedig úgy gondolom, hogy a győrieknek és a 
győrszentivániaknak joguk van a tisztességes és korrekt tájékoztatáshoz. Erre való tekintettel 
kérem, hogy válaszoljon a lakosok felmerült kérdéseire:

1. Pontosan milyen ipari létesítményt terveznek a hivatkozott területre?

2. A terület átminősítése miért „jelentős mértékben zavaró hatású ipari területként” lett 
meghatározva?

3. Mikor került sor a beruházással összefüggésben környezeti hatásvizsgálatra? Azok milyen 
megállapítást tettek?

4. A magyar agrárgazdaságban és -közéletben is szerepet vállalóként mi a véleménye arról, 
hogy 350 hektárnyi, az átlagnál jobb minőségű termőföld kerül kivonásra és „lebetonozásra”?



 
Tisztelettel várom válaszát.
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